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Lederen har ordet. 

 Kjære jakt og fiskevenner og andre brukere av naturen. 

 Et nytt jakt og fisker år er passert og det er tid for litt oppsummering. Alle utvalgene 

fungerer godt og da er det lett å være leder (barneskirenn). 

Vi gratulerer kvinneutvalget med å ha gjennomført ti år med kvinner og jakt. Som belønning 

fikk de ansvaret for å lede prosjekt lavvo. Den kom opp til tiårs jubileum med god hjelp av 

sponsorene og ivrige dugnadsfolk.  

Vi er med i Jakt i Verdal som har som mål å øke uttaket av smårovdyr. Dette arbeidet er godt 

i gang, vi håper at det kan virke positivt på rype og storfugl bestanden. 

Lakseinnsiget er redusert med ni prosent i 2016 og det er verst i N-Trøndelag. Vi kjenner 

årsaken, så vi har fortsatt en kamp å kjempe. Elveutvalget har innvistert i hytta på Landfall. 

Den er blitt oppgradert med blant annet strøm. Det blir et bra samlingspunkt for de som 

bruker elva til rekreasjon. I skrivende stund har kommunestyret godkjent avtalen om utleie 

av kommunevaldet på 32 år. Da ligger det til rette for å utvikle valdet med universal 

utforming. 

Økonomien i foreningen er god på tross at vi har investert en god del i 2016. Finansminister 

og kassereren Gunnar Sagmo har takket for seg etter mange år som tillitsvalgt for 

foreningen. Vi takker ærbødigst for jobben som er gjort. 

Det er stor aktivitet for tiden, hundetrening, skyting, jegerprøve, aversjon dressur, fisketurer 

for unge osv. 

 Jeg vill takke alle som bidrar til at vi har en aktiv forening med mange gode tilbud til 

medlemmene. 

 

     Kjetil 

 

 

 
 

 



 
 

Hovedstyret har i 2016 hatt denne sammensetningen 
 

Formann  Ketil Aarstad 

Nestformann  Terje Vik 

Kasserer  Gunnar Sagmo 

Sekretær  Terje Vik 

Elv utvalget  Odd Joar Helden, leder 

Storvilt utvalget Knut Forbord, leder 

Kvinneutvalget Anita Verås, leder 

Jaktutvalget  Geir Ove Lerfald, leder 

Fiskeutvalget  Annbjørn Austmo, leder 

Leirdueutvalget Kjell Ivar Kvello, leder 

Studieutvalget Arild Stenberg, leder 

Hundeutvalget  Gunn Marit Bertheussen, leder 

 

Representasjon 

Verdal Jeger- og Fiskeforening har vært representert på en rekke møter, kurs og tilstelninger. 

Antall medlemmer den 31.12.2016 var 642 medlemmer. 

 

Årsmøtet vil bli holdt på klubbhuset Tromsdalen 
TIRSDAG 7. MARS KL 19.00 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

2. Valg av møteleder og sekretær. 

3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 

4. Godkjenning av årsmeldingen. 

5. Regnskap 2016. 

6. Budsjett 2017. 

7. Faste saker som årsmøtet skal behandles. 

8. Valg. 

Innkomne saker: 

 

Faste saker: 

1. Medlemskontingent   Uendret 

2. Styrehonorar    Styre foreslår endret til 8000,- Vedtatt 

3. Utsending til fylkesårsmøtet  2 stk 

 



 
 

Valgkomiteens forslag for 2017 

 

Leder Kjetil Aarstad Gjenvalg   
 

  

Nestleder Terje Vik Gjenvalg   
 

  

Kasserer Ann Kristin Stormo Ny på valg   
 

  

     
 

  

Elv Odd Joar Helden  Gjenvalg  Leirdue 
 

Kjell Ivar Kvello Gjenvalg 

Utvalget Anders Moe Ikke på valg  utvalget 
 

Bjørnar Melby Gjenvalg 

 Odin Granheim  Gjenvalg   
 

Erlend Fredin Ikke på valg 

 John Olav Larsen Gjenvalg   
 

Jørgen Stenberg Ikke på valg 

 Jan Erik Haga              Ikke på valg   
 

Knut Solhaug Ikke på valg 

 Harald Martinussen  Ikke på valg   
 

Torodd Formo Gjenvalg 

 Odd Høgli   Ikke på valg   
 

Odd-Arild Karlgård Ny  1 år 

 Vegard Woll Ikke på valg   
 

Robert Kverkild Gjenvalg 

 Tor Arne Norberg Gjenvalg   
 

Vegard Karlgård Ikke på valg 

 Arne Aasland Gjenvalg   
 

Trond A. Tråsdahl Ikke på valg 
 
Jakt  Geir Ove Lerfald Gjenvalg   

 
Torbjørn Hermstad Gjenvalg 

Utvalget Jonny Nilssen Gjenvalg   
 

Odin Eklo NY 2 år 

 Arnfinn Aunøien   Gjenvalg   
 

Robert Sandnes Ny 1 år 

 Dagfinn Hynne Gjenvalg   
 

Hilde Kristine Nymoen Ny 1 år 

 Trond Buran Ikke på valg   
 

  

 Erling Nilssen Ikke på valg   
 

  

 Per Olav Helden Ikke på valg  Kvinne 
 

Anita Verås Ikke på valg 

    Utvalget 
 

Grethe Formo Gjenvalg 

Storvilt Knut Forbord Ikke på valg   
 

Inger Baldhald Ikke på valg 

Utvalget Toralf Hjelde Gjenvalg   
 

Inga Berit Lein Ny 2 år 

 Arne Haugskott Gjenvalg   
 

Hilde Kolstad Gjenvalg 

 Rune Gudding Gjenvalg   
 

  

 Jan E Stornes Ny 2 år  Fiske 
 

Annbjørn Austmo Ikke på valg 

 Tore Aarstad Ikke på valg  Utvalget 
 

Livard Austmo Ikke på valg 

 Jørgen Valstad Ikke på valg   
 

Jo Larsen  Gjenvalg 

 Else Jorun Hermann Ikke på valg   
 

Rune Johnsen Gjenvalg 

 Svein Ove Kulsli Gjenvallg   
 

Runar Austmo Ikke på valg 

 Frode Kjønstad Gjenvalg   
 

  

 Robert Fjerdingen Gjenvalg  
 
 

 
  

 Geir Åge Kristiansen Ikke på valg   
 

  

 Hallgeir Stornes Ikke på valg  
Studie 
utvalget 

 
Arild Stenberg Ikke på valg 

     
 

  

Hunde 

 
Gunn Marit Bertheussen Ikke på valg  Revisorer 

 

Ditleiv Arntzen Ikke på valg 

Utvalget Hilde J Kolstad Gjenvalg   
 

Olav Buran Gjenvalg 

 Leif Skjevik Ikke på valg   
 

  

 Linda Bjønes Gjenvalg      

        

        

        



 
 

ÅRSMELDING FOR ELVEUTVALGET 2017 

Utvalgsmedlemmer: 
Odd Joar Helden, John Olav Larsen, Odin Granheim, Odd Høgli Jan Erik Haga, 
Harald Martinussen, Arne Christian Aasland Vegard Woll, Anders Moe,  
Tor Arne Norberg 
Takk til 
grunneiere, fiskere og andre samarbeidspartnere for året som har gått!  

 
2016 var tross lite 
vannføring første halvdel av sesongen, ett godt år for våre fiskere. Litt flere 
fiskekort solgt og betraktelig mere laks ble tatt på våre vald. Sjøørreten og 
smålaksen mangler fortsatt mens mellom-laks og stor-laks ser ut til å dominere i Verdalselva. 
Nedre del av elva, som vanligvis er best på smålaks og sjøørretfiske har fått merket dette 
godt. Storparten av fisken ble tatt fra Bjørken og oppover. 
Vår nye hytte/varmestua på Landfald fikk innlagt både strøm/vann, og vi jobber nå med å 
finne en løsning slik at vår medlemmer kan benytte hytta og uteområdet på sine turer opp i 
elva. Det vil naturlig nok ligge en del verdisaker i hytta, så vi må finne en løsning hvor vi kan 
ha tilgjengelig nøkkel uten å bekymre oss for at ting forsvinner eller blir ødelagt. En fjernstyrt 
elektronisk lås kan bli aktuelt. Vi får sjå! Kom gjerne med forslag til løsninger. 
Vi har også som mål for 2017 å gjøre noe for ungdommen, og da vil hytta ha en sentral rolle, 
det være seg fluebindekurs, fluekasting eller fiskecamp. 
Jeg vil skryte av arbeidsinnsatsen til utvalgsmedlemmene som i 2016 var veldig produktive 
og fikk utrettet mye i løpet av våren og sommeren. Den gjengrodde campingplassen ble 
ryddet og planert, elvebredden og området rundt hytta like så. Den store vinterflommen i 
2016 la igjen store mengder rundballplast i trær og busker langs elvebredden. Mye av dette 
brukte vi flere kvelder på å ryddet opp. Kommunevaldet, Grunnan og Grundmo ble også 
ryddet. Sistnevnte fikk også ny gapahuk og opparbeidet ny vei ned til elva. Vi har lenge sett 
at Laksen ikke greier å ta seg opp Grunnfosstrappa ved normal vannstand og fikk etter 
initiativ fra utvalget med oss Fylkesmannen og NVE til befaring i fossen. De var positive til 
forslaget om å sage ned noe av støttemuren som sender for mye vann nedlaksetrappa. 
Planene ble godkjent og muren saget med god hjelp fra: 
Kålen Betongsaging og Midtnorsk Stillas. Vi håper med dette at valdene vi disponerer overfor 
fossen vil bli mere attraktive tidligere på året. 
Like før nyttår ble vi kontaktet av Grunneier på Haga som ønsket å avslutte leiekontrakten 
med VJFF. Valdet er leid videre til en privat aktør i Verdalselva. Vi beklager dette. 
En veldig god nyhet derimot er at vi har tegnet ny kontrakt med Verdal Kommune om leie av 
Kommune valdene. VJFF fikk kontrakt på 32 år. Det forutsettes da at vi legger til rette for 
allmenheten med tiltak for bevegelseshemmede. 
Elvutvalget ønsker alle våre medlemmer ett godt fiskeår og lover å jobbe videre for at dere 
skal kunne kjøpe fiskekort til overkommelige priser. 

 

Leder i Elveutvalget Odd Joar Helden.  



 
 

Årsmelding fra studieutvalget 

Vi har avholdt 2 jegerprøvekurs i 2016, et på våren og et på høsten. Det var til 

sammen 49 deltagere, av disse var det 20 jenter/ damer. Strykprosenten var 

også lav. Dette er vi instruktører veldig fornøyd med. 

Det ble også holdt blodspor/ettersøk kurs.  Dette kurset holdt dameutvalget. 

Annbjørn, Johan og Arild hjalp dameutvalget med å gjennomføre kurset. 

For studieutvalget: Arild Stenberg. 

 

NYE AVTALER FOR MEDLEMMER I 2016 

Avtalen innebærer at medlemmer i VJFF får -20 % på ordinærpriser på jakt og fiskerelaterte artikler.   

http://www.navasport.no/ 

Nava Sport er Nord-Trøndelags største forhandler av våpen, optikk og 

tilbehør. Vi er ingen kjede, men en frittstående butikk. Dette gjør at vi fører 

nesten alt av merker i Norge. 

Vi legger ikke ut noen våpen på nettbutikken, men det er bare og ta en telefon 

eller stikke innom en av våre butikker for en hyggelig prat. 

På lager ligger det hele tiden mellom 200-400 våpen klar til levering, og det 

som mangler er bare en telefonsamtale unna. 

http://www.navasport.no/


 
 

ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALGET 2016 

 
Leder: Anita Verås 
Utvalg: Grethe Formo Risan 
             Inger Balhald 
             Trude Mohn 
             Hilde Kolstad 
 

 
 

 

 
Hagle 

 
Vi samarbeidet med leirdueutvalget og var ved skyte anlegget hver 

tirsdag. Grethe hadde hovedansvaret med veiledning og opplæring  
Ener plassen ble flittig brukt. Trivelig med vaffel og kaffe. 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

Rifle 

Hver tirsdag 
. 

Hundetrening 

 
Hver mandagskveld fra april til juli arr. vi hundetrening som inneholder: 

utstillingstrening, hverdagsdressur, sosialisering, miljøtrening som ble 
veiledet av Hilde, Anita og god hjelp av Berit Laila og Inger. Vi var fra 6 til 

15 personer med forskjellige hunderaser. 
 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 
 

Blodsporkurs 

 
5 kvelder med kurs i blodspor / ettersøk, med 13 deltakere. 

Som bestod av teori og praktiske øvelser. 
Flere av hundene har blitt offentlig godkjente ettersøkshunder. Kurset ble 

arr av Hilde og Anita 
Vi fikk god hjelp av Ketil, Annbjørn, Johan, Roger, Arild og Gunn. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opplærings jakt på rådyr og elg + Mat & Vin kurs. 10 års jubileum 
 

Vi var 35 damer/jenter som ble fordelt på 6 jaktlag (Vinne, Tromsdalen, 2 
x Volhaugen, Sul og Røra)  

Totalt ble det felt 2 rådyr og 3 elg.  
Tusen takk til grunneiere og jaktledere for lån av jaktområder  

Før og etter jakten, startet vi med Mat & Vin kurs, der vi fikk god 
veiledning av Kokken Kennet Aastrøm Hynne, på forberedelse og 

tilberedelse av vilt. 
Kurset avsluttet med mange forskjellige retter av vilt med lokale råvarer. 

Fredagskvelden hadde vi besøk av smykkedesigner Bodil Vestvik. 

Arr av hele kvinneutvalget, med god kjøkkenhjelp av Jannike, Rune og 
Sissel. 
 

 

Kynologi kurs 



 
 

 
Lære om hund, er et kurs for de som tenker å utdanne seg i noen som helst 
dommerverv, eller er oppdretter, eller bare ønsker å forstå viktigheten av eksteriør og 
funksjonalitet i forhold til hva vi bruker våre hunder til.   
 
Vi hadde Per Harald Nymark til å holde kurset. Han er svært engasjerte og utrulige 
hyggelige foredragsholdere som var med å utvikle disse kompendier og kurset. 
Kurset ble holdt ei helg oppi klubbhuset til VJFF. 
Takk til alle som stilte opp med hunder på lørdagen og søndagen 

 
 

Sommerglede for barn 
 

I regi av frivillighetssentralen har Hilde og Anita, arrangert en 

aktivitetsdag for barn, oppi Tromsdalen ved skytebanene og klubbhuset. 
Dette er et populært tiltak og det er mange barn som deltar, ca. 50 barn 

Som aktiviteter prøver vi å legge inn noe som er relatert til vår forening. I 
år hadde vi opplæring på kasting med fiskestang, skyting med luftgevær, 

hundedressur, natur sti, plukke blomster, lek med ball og div 
konkurranser. Alle vant og fikk premie  

Tusen takk for hjelpen av Johan, Inger, Berit Laila, Liss, Janne, Renate, 
Frode og Knut 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 



 
 

LAVVO 

 
I juni 2016 startet dugnadsarbeidet med å sette opp en lavvo. Plass til ca 

50 pers. 

Det har hvert mye arbeid, men denne er vi stolte av, og håper den vil bli 
mye brukt. 

Takk til alle som har hjulpet til med dette prosjektet og sponsorene  

 
Arktitekt Agnar Løbakk, Unicon AS, Inn Tre AS Trones Bruk, Byggmesteren Verdal, 

Byggmakker Verdal, Enes og Olsen maleforetning, Grande entrepenør, HMtransport 

AS/Fredrik Tromsdal og SPENNCON AS  

 
 

 
 

Kvinneutvalget takker medlemmer i VJFF, som har hjulpet oss med 

gjennomført disse kurs og aktiviteter. 
 

 
I 2017 skal vi prøve og arr. 

- Våpen puss kurs 
- Hund trening 

- Ettersøk kurs 
- Skytetrening med hagle og rifle 

- Kynologi kurs (lære om hunden) del 2 
- Jakt 

- Fiske 
- Mat 

 
Følg med på hjemmesiden VJFF og face book ‘’ jenter VJFF’’ 
 

 



 
 

Årsmelding fra Storviltutvalget. 

Utvalget har i 2016 bestått av følgende: 

Knut Forbord, leder – Arne Haugskott, nestleder – Robert Fjerdingen, sekretær- 

Toralf Hjelde, Jørgen Valstad, Else Jorun Hermann, Svein Ove Kulsli, Jan Erik 

Stornes, Rune Gudding, Tore Aarstad, Frode Kjønstad, Hallgeir Stornes, Geir 

Åge Kristiansen. 

Utvalget har i perioden hatt 3 møter. Sentrale saker har vært å ha et solid 

utvalg, og også en fyldig mannskapsbank med 16 medlemmer. Vi er i ferd med 

å bedre og utvide kapasiteten på skiver og monitorer. Vi har også startet opp 

med dataregistrering av skyttere og ammunisjon salg på banen. Elektroniske 

betalingsløsninger er ikke innført, men vil bli vurdert i 2017. NJFF sin satsing 

”UNG” har vi tatt på alvor, og gjennomført  mange ulike aktiviteter for unge 

skyttere.   Utvalget har i 2016 avviklet totalt 15 treningskvelder på skytebanen, 

pluss 2 sponsorkvelder med anledning til treningskyting og oppskyting. Til 

sammen 1221 skyttere har deltatt på disse kveldene. Det er avlagt 271 opp- 

skytinger til storviltprøven, og vi har solgt 63 årskort. Som tidligere har det vært 

luftgeværskyting i vinterhalvåret på Vinne skole, og jaktfeltskyting fra nyttår til 

påske 

Stevner og resultater: 

 6. 2: Åpent Jaktfeltstevne.  49 deltagere, nr.9 Hallgeir Stornes, nr. 11 Jon O. 

Helden, nr.12 Rune Sørholt. 

20. 2: Åpent Jaktfeltstevne. 54 deltagere, nr.6 Jon O. Helden, nr.7 Inge Molden, 

nr.8 Toralf Hjelde, nr.9. Sigvald Heggås. 

 5. 3: VM Jaktfelt. 27 deltagere. nr.1 Rune Sørholt, nr.2 Toralf Hjelde, nr.3 

Harald Arnøy. 

26. 5: Tromsdalselgen. 48 deltagere. nr.2 Rune Sørholt, nr.4 Jørgen Valstad. 

 4. 6: Leupold Cup. 45 deltagere. nr.3 Rune Sørholt. 

21. 6: St.Hans-skyting. 41 deltagere. nr.1 Bjørnar Melby, nr.2 Sigvald Heggås. 

17. 7: NT-karusell. 98 deltagere. nr.1 Jon O.Helden, nr.3 Svein O. Kulsli. 



 
 

11. 8: VM Elgjaktlag. nr. 1 Jaktlaget Sul Nord. 

25. 8: VM Elgbane. nr.1 Toralf Hjelde, nr.2 Rune Sørholt, nr.3 Svein O. Kulsli. 

Cupen: Beste jeger: Bjørnar Melby 223, beste sporter: Rune Sørholt 225/38, 

Toralf Hjelde 225/35, beste veteran: Johs Nordnes 220, beste dame: Annfrid 

Staven 180, beste junior Jon O. Helden 213. 

NM Elg 2016: Junior nr.2 Jon O. Helden, Jeger nr. 2 Bjørnar Melby. 

Hovedfinale press rev kl 1.: nr. 2 Mathias Indal, nr. 3 Jon O. Helden. 

Lag Jaktfelt: 8 lag-24 delt.fra VJFF, beste lag nr.6. 

Lag Elgbane: 9 lag. 27 delt. Fra VJFF, beste lag nr. 7. 

Ungdomsaktiviteter: 

Storviltutvalget har også i 2016 arrangert flere kvelder med aktiviteter rettet 

spesielt mot ungdommer en time før ordinær skyting på luft og rifle. Juniorer 

skyter for øvrig gratis på både trening og stevner hele året. Vi har også delt ut 

gratis sponset ammunisjon til juniorene. Storviltutvalget stilte også i år med 2 

personer til luftgeværskyting på 16.mai-arrangementet Statement i Sul. 

Sponsorer: 

Våre betydelige sponsorer er trofast med oss og tilfører oss både materialer og 

velvillighet. Som en takk stiller vi anlegget til disposisjon for treningsskyting for 

ledelse og ansatte. Våre faste sponsorer er: Byggmesteran, Trones Bruk, 

Verdalskalk og Verdalsbruket. 

 

For Storviltutvalget: Robert Fjerdingen (sekr.) 

 

 

 

 

 
 



 
 

Årsmelding fra Leirdueutvalget. 

 

Leirdueutvalget 2016 har bestått av: 

Kjell Ivar Kvello (leder), Erlend O. Fredin, Torodd Formo, Bjørnar Melby, Knut Solhaug, Sven-Øyvind 

Bern, Trond A. Tråsdahl, Robert Kverkild, Torbjørn Hermstad, Vegard Kalgård, Odd-Arild Kalgård og 

Hilde Kristine Nymoen. 

 

Året 2016 har vært et aktivt år for Leirdueutvalget. Vi har hatt mye vedlikehold på hus og anlegg, og 

føler at leirdueanlegget framstår flottere enn noen gang. Vi har også i år fått svært god dugnadshjelp 

fra tidligere utvalgsmedlemmer og ikke minst fra Toralf Hjelde, Knut Forbord, Jørgen Valstad og Arve 

Melby. Utvalget vil rette en stor takk til alle som har hjulpet oss i året som har gått! 

 

Vi har gravd ned internett-kabel fra klubbhuset ned til trap-banen, og dette gjør nå at vi har mulighet 

for å ta imot betaling via nettløsning. Leirdueutvalget har prøvd ut iZettle-betalingsterminal for 

betaling med bankkort. Denne løsningen har blitt populær blant våre skyttere, og utgjør nå over 

halvparten av alle betalinger. Vi forventer at betaling via kortterminal vil øke i 2017.  

 

Vi har også i år hatt et godt samarbeid med Kvinneutvalget i VJFF. De har stilt opp som ekstrahjelp på 

tirsdagstreningene og hjulpet oss mye. Tidligere år har kvinneutvalget hatt egne treningskvelder på 

haglebanen. I 2016 har kvinneutvalget droppet egne treninger og vært med på tirsdagskveldene. 

Dette har vært svært positivt for trivselen og miljøet på tirsdagskveldene. Det er også svært moro å 

se at det på flere treningskvelder har vært vel så mange kvinner som menn på skytebanen. Vi har 

hatt stort fokus på miljøskapende tiltak og at alle skal føle seg velkommen, og dette begynner vi 

virkelig å se resultater av nå. TOPP! 

 

Vi startet opp skytinga i den 26. april og hadde trening hver tirsdagskveld (opphold i fellesferien) fram 

til og med 6.september. Hver tirsdag før fellesferien var det egen ungdomsskyting før den ordinære 

skytinga. Ungdommer har forøvrig skutt for redusert pris (kr.30,- pr serie) hele sesongen. Vi har hatt 

litt lavere andel med ungdommer i 2016 enn tidligere år, men dette varierer nok naturlig fra år til år. 

De ungdommene som er der er svært ivrige, og gjør seg også bemerket med flotte prestasjoner.  

 

Det har ikke vært arrangert terminfestede stevner i 2016 grunnet liten interesse i 

utvalget. Dette har vi klare mål om å gjøre noe med i 2017. Vi har imidlertid hatt 

skyttere fra Verdal JFF som har gjort seg svært bemerket på skytebanen i 2016.  

Aller øverst troner Torbjørn Hermstad med gull i Jegertrap klasse D2 på Eidskog. 

18 åringen vant juniorklassen med imponerende 98 av 100 poeng, og 13.plass 

sammenlagt.  

Bjørnar Melby og Jon Olav Helden gjorde det også svært godt i NM Nordisk 

Jaktskyting på Oppdal. Bjørnar ble nr 3 totalt, og Jon Olav nr 2 i juniorklassen. 

Verdalsmester i jegertrap 2016 ble Vegard Kalgård. 

 

Økonomisk har 2016 vært et godt år med overskudd på ca 40.000. Antall skyttere 

har økt fra 2015 og vi ble derfor nødt til å supplere med ammo/duer på slutten av 

året. Det har også vært en økt interesse for ekstern utleie av anlegget. Vi har arrangert flere 

firmakvelder der firma som sponser VJFF har fått skutt til medlemspris. Dette har vært populære 

kvelder for de ansatte i sponsorfirmaene og er en god måte å gi noe positivt tilbake fra VJFF. 

 

Vi vil til slutt få takke alle skyttere for oppmøtet i 2016 og ønske alle hjertelig velkommen i 2017. 
 

For Leirdueutvalget: Kjell Ivar Kvello. 



 
 

 

Årsmelding for Fiskeutvalget 2016 

Styret har bestått av: 

 Annbjørn Austmo, Leder 

 Livard Austmo, Nestleder 

 Rune Johnsen, Styremedlem 

 Jo Larsen, Styremedlem 

 Runar Austmo, Ungdomskontakt 

Fiskeutvalget har hatt et styremøte i 2016. 

Vi startet med isfiske tur i Februar og da ble det litt 

dårlig oppmøte PGA snøstorm, men de som kom fisket 

og koste seg. Grilling og kaffe koking. Ca20stk av smått 

og stort møtte opp. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det ble fisketur i Kværna i år også. Som vanlig bra oppmøte fra både store og 

små. Det ble også en del fisk (ca 30stk).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

I September arrangerte vi fiskekveld i Leksdalsvatnet der vi brukte båten til 

VJFF+ båten til Inga Berit. Vi fisket med stang og oter. Det var bra oppmøte, 

men lite fisk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi tok opp båten i begynnelsen av Oktober. Båten blir lagt ut når forholdene i 

Svartbekken tilsier det. I 2016 ble båten til VJFF lånt ut 21 ganger. 

Takk til Inga Berit Lein for båt og naust plass! 

 

For Fiskeutvalget 

Annbjørn Austmo 

 

 



 
 

 
 

 
 

Årsmelding Jakt-utvalget 2016 
 

Jaktutvalget har i 2016 bestått av følgende personer: 

Geir Ove Lerfald (leder), Johnny Nilssen (nestleder), Per Olav Helden (referent), 

Dagfinn Hynne, Arnfinn Aunøien, Erling Nilssen og Trond Buran 

 

Tre ordinære styremøter er gjennomført i utvalget, samt ulike saks-avklaringer på E-post og 

telefon. 

Utvalgets leder har i 2016 deltatt på de fleste av foreningens hoved-styremøter. 

     Tverråsjøhytta:           
Forholdsvis rolig år for dugnadsarbeid og dertil lite utgifter på hytta dette året. Ved og ellers 

nødvendig forbruksvarer ble oppkjørt i mars med snøskuter samt også ny bru over bekken fra 

tjønna. 

Oppmøte for dugnad i mai møtte kun to personer, flere var `påmeldt`, men trakk seg like før 

den aktuelle helgen. Men noe arbeid ble utført bla. beising av noen yttervegger, og 

gjenstående vegger og vinduskarmer skal bli utført kommende sommer.  

Nybrua ble lagt over tjønn-bekken, og den gamle ble lagt framfor hytta og mot tjønna.  

Det ble ryddet bort litt busker mot søraust slik at vi nå har bedre sikt mot tjønna og Tverrvola. 

Nytt solcelle-panel er blitt montert og sammenkoblet opp mot det gamle el-anlegget i 

hytta.Det minste hytteskiltet ble tatt med ned for oppmaling, og er nå oppsatt på veggen igjen 

i fine farger.  

Det store skiltet (TVERRÅSJØHYTTA) tas med ned i vinter for samme `renovering`. 

Utvalget ble enig om at det nå i vinter er på tide å skifte ut det gamle utemøbelsettet grunnet 

en del råte.   
  

 Bufe-testing (mot sau):  
Testing av jakthunder ble gjennomført etter samme `system` som tidligere sesonger, og samme antall 

test-kvelder inkl. en lørdag ifm. hundeutstillingen på Stiklestad camping.  

Alle testinger var også i 2016 hos Magne A. Hojem, og vi takker atter en gang for lån av sau og fint 

uteområde.  
 

Totalt ble ca. 50 hunder testet, og mange ble testet flere ganger før ``bevis`` kunne utstedes. 

En egen testkveld for kommunale`ettersøks-hunder ble gjennomført og faktura for dette ble sendt 

Verdal Kommune.   

Årets testinger ga igjen ett godt økonomisk bidrag til foreningen. 

Jegere på Tverråsjøan skal fortsatt vise frem gyldig Bufebevis med gyldighets-tid på inntil 2 år på sine 

jakthunder for å kunne kjøpe seg jaktrettigheter/jaktkort.  

Informasjon om datoer og tidspunkt for testinger i 2016 ble annonsert på foreningens hjemmeside 

samt flere annonser i trønderavisa  

  

 Jaktkort og Jakt: 

Vi solgte 25 jaktkort for jaktåret 2016.  Årets kvoter ble satt til 3 ryper pr. dag og års-kvote ble 

12 stk. vilt.  

Jakt-kortet gir rett til trening av hund i samme område etter angitte tider på kortet, men gyldig 

bufebevis er påkrevd. Utvalget henstiller om at slik trening utøves med varsomhet, og spesielt 



 
 

på vinteren da det ofte er mye reinsdyr i området, og oppdages rein i nærhet bør hunden tas 

inn og holdes i band. Dette for å unngå konfrontasjoner med reineierne som ofte har oppsyn 

med dyra på vårt område, og spesielt i vinterhalvåret.  
 

         September-jakt en gang på 19-hundretallet  

 
 

        Jegertreff`og kaffestund på baksiden av Tverrvola i ײgamleײ dager. 
 

Fra venstre: ײOrsenײ, Arnfinn Aunøien, ײDoffenײ Indahl,  Bjørnar Boneng,  

P.O.Helden, Geir Åge Kristiansen, og `frontfigur` unge herr Hynne. 

 

Jaktstatistikk (fra 2005 og fremover): 

 

Statistikk finnes i arkiv fra alle årene siden første registrering i 1995:             

 
 

 

 

 

 

For sesongen 2015 utgjør dette i gj.snitt bare 2 ryper pr. jeger. 
(Rapport for 2016 er ikke ferdig grunnet senere innleveringsfrist for jaktkort) 

 

Nøkler for utlån:  

Nøkkel for bommen opp til Risvatnet: 

Jakt-utvalget har ett begrenset antall nøkler for utlån og depositum på kr.1000.- må derfor 

betales før nøkkel utleveres. Pga. lite antall nøkler for utlån, ber vi om at alle å returnere disse 

snarest etter bruk.  

Tverråsjøhytta: Depositum for nøkkel til hytta er kr.500.-  

Jaktutvalget takker alle som har deltatt på dugnader i ulike former for året 2016.  

 

For Jaktutvalget Per Olav Helden 

År Ant. 

Jaktkort 

Ant. 

Jaktdager 

Felte 

Ryper 

Felte 

Storfugl 

Felte 

Orrfugl 

Felte 

Harer 

2005 31 142 158 0 0 0 

2006 31 114 123 0 0 0 

2007 28 102 147 2 0 0 

2008 29 133 190 0 0 0 

2009 30 62 62 0 1 0 

2010 31 95 101 1 0 2 

2011 26 106 126 5 7 0 

2012 28 59 62 2 1 1 

2013 28 109 68 2 2 0 

2014 30 157 130 3 2 1 

2015 30 84 60 1 0 0 



 
 

 

ÅRSMELDING HUNDEUTVALGET  

 

Medlemmer i utvalget:  

Gunn Marit Bertheussen  

Hilde J Kolstad  

Leif Skjevik  

Linda Bjørnes  
Hundeutvalget ble opprettet på årsmøtet i 2016 og er dermed et relativt nytt 

utvalg i VJFF. Første året har vi sett på hvordan vi ønsker at veien videre skal 

bli. En ting har vi felles og det er at vi ønsker mer hunderelatert aktivitet i 

lokallaget vårt. Gjennom 2016 har vi arrangert 3 valpekurs. Det har vært tilbud 

om hverdagslydighetskurs, men her har vi ikke hatt nok deltagere. Vi har hatt 

miljøtreninger i samarbeid med Kvinneutvalget. Det ble arrangert to introkurs i 

smeller med innleid instruktør høsten 2016 med veldig bra respons.  

Vil rette en stor takk til våre deltagere som gjorde vårt første år som 

hundeutvalg interessant og ikke minst lærerikt :-)  
Hundeutvalget består av medlemmer som har tatt ulike instruktørkurs rettet mot 

hund via NJFF. Vi har dressurinstruktører på flere nivå og ettersøksinstruktører. 

I tillegg har vi medlemmer som har utviklet seg innen aversjonsdressur. Mye av 

året har blitt brukt til videreutdanning av instruktørene.  

Økonomisk så har utvalget kommet på pluss siden da kursene kjøres som 

dugnad og vi har ikke hatt andre kostnader enn noe innkjøp fra butikk. 

Introkursene i Smeller med innleid instruktør gikk i balanse.  

Iløpet av året som står foran oss så har vi planlagt tilbud om:  
3 valpekurs  

3 hverdagslydighetskurs  

Ettersøkskurs (helgekurs som har fokus på hvordan gå frem med sportreningen)  

Temakvelder  

Miljøtreninger i samarbeid med Kvinneutvalget  

Smellertreninger 

 

Følg med på Vi er selvfølgelig åpen for innspill på ønsker fra VJFFs 

medlemmer hjemmesiden til VJFF og facebooksiden vår: Hundeutvalget i VJFF 

for mer informasjon. 

For Hundeutvalget: Gunn Marit Bertheussen 
 

 



 
 

 

 

AKTIVITETER PÅ ELGBANEN 2017.  

(Terminliste 2017 – Viktige datoer 2017.) 

Jaktfeltstevner: Lør. 4.febr.  Åpent stevne. 

                              Lør. 18.febr.  Åpent stevne. 

                              Lør.   1. apr.   FM. 

Elgbanestevner: Tor. 18.mai.  Tromsdalselgen. 

                              Tor.  1. juni. Leupold Cup (10 skudd). 

                              Søn.  18.juni.  FM.   (NB. Ny dato.) 

                              Lør.  15. juli NT- karusellen. 

Elgbaneåpning: Elgbanen er åpen tirsdager fra 9. mai – 19. sept. (9 kvelder før 

ferien – 7 kvelder etter ferien) for trening og oppskyting. 

” Ungdomsskyting”, 7 mandager på Vinne Skole kl. 17-18 fra 9.1, og 7 første 

kvelder på Elgbanen kl. 17-18 fra 9. mai. 

FERIE: Elgbanen er stengt uke 28-29-30-31 (11.7 – 1.8). 

Øvrige aktiviteter:  

VM Jaktfelt   lørdag. 4.mars. 

St.Hans-skyting   tirsdag. 20.juni. (5 skudd). 

VM Elgbane   torsdag. 6.juli. (10 skudd). 

VM Elgjaktlag torsdag 10.aug. 

Års Cup: 23 mai-6 juni-20 juni-15 aug-29 aug. 

 

 

 



 
 

Regnskap 2016 

 

   
 

  

Utvalg Inntekter Utgifter Resultat 

Elv 144023,75 199595,98 -55572,23 

Elv finnsposter 0,00 1525,00 -1525,00 

Storvilt 363771,00 336527,92 27243,08 

Storvilt finansposter 0,00 37,50 -37,50 

Lerdue 89666,08 73497,53 16168,55 

Fisk 0,00 22182,10 -22182,10 

Studieutvalg 80142,36 46022,50 34119,86 

Kvinneutv. 61593,00 98249,44 -36656,44 

Jakt/Hytte 52500,00 41497,64 11002,36 

Klubbhus 1500,00 42548,54 -41048,54 

Administras. 157722,31 101632,07 56090,24 

Finansposter 5520,08 693,50 4826,58 

Hundefor 82802,00 76627,00 6175,00 

    

Sum 1039240,58 1040636,72 -1396,14 

   

  

    

Balanse pr 31/12/16       

Storvilt jakker 0,00 Korts gjeld 46154,48 

Brukskto 111063,48 Egenk 1/1 774774,84 

Høyrentekto 706748,22 Res 31/12 -1396,14 

Samvikelaget 1721,48   
 Sum omløpsmidler 819533,18          819533,18 

  

    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 
 

 
 
Budsjett 2017 

Utvalg Inntekter Utgifter Resultat 

Elveutvalget 155000 144000 11000 

Storviltutvalget 379000 374000 5000 

Leirdueutvalget 121000 81400 39600 

Fiskeutvalget 10000 5000 5000 

Studieutvalget 110000 51000 59000 

Kvinneutvalget 23000 17000 6000 

Jakt/tveråsjøh. 52500 48000 4500 

Klubbhus 4000 74000 -70000 

Administrasjon 165000 96000 69000 

Hundefor 97000 90000 7000 

Sum  1116500 980400 136100 
 

    
Revisjonsrapport 

for regnskap i Verdal Jeger- og fiskeforening for 2016 

Vi har i 2016 foretatt en kontroll av tilfeldig utvalgte bilag med 

hensyn til utbetaling til rett firma / person med korrekt beløp. 

Vi har ingen merknader basert på den utførte kontrollen 

Verdal 23/01 2016 

 

 

Olav Buran Ditlev Arntzen Gunnar Sagmo Gunnar Sagmo  

Revisor Revisor Kasserer Kasserer 

   

                                                     

                                                      

    

    
    

    

    

    

    

    

    



 
 

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

      

  
  

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    
 

 

 

 
      

 


